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יכולת לפגוע בישראל, משה פוזיילוב: ישראל לא ממשיכה בעזה בכל הכוח. נותרה שם לחמאס 

וזה שהחטופים עדיין נמצאים שם, מראה שלא הכרענו את הזירה הזו, אבל אנחנו צריכים לעשות

כל מה שאפשר. זה שעיקר המאמצים מופנים עכשיו לטיפול בחיזבאללה, אני חושב שזה ישפיע

גם על המו"מ לשחרור החטופים שלנו.

אני חושב שאנחנו לא יכולים לצאת מנקודת הנחה שסינוואר לא בין החיים. היינו מקבלים סוג

מסוים של אינדיקציות, שנכון לכרגע אין לנו כאלה.

הראיון התקיים בקול ברמה, בתאריך 25.04.2024.
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